
Protokół Nr XIX/2020 

z XIX sesji Rady Gminy Krzemieniewo 

z dnia 14 września 2020 roku 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Obrady XIX sesji Rady Gminy w Krzemieniewie odbyły się 14 września 2020 r.  

o godzinie 1400 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Krzemieniewo. 

Otwarcia obrad dokonał Pan Mirosław Krysztofiak Przewodniczący Rady Gminy 

Krzemieniewo, który serdecznie powitał obecnych radnych, oraz zaproszonych gości:  

Pana Radosława Sobeckiego- Wójta Gminy Krzemieniewo, Panią Joannę Nowacką – Zastępcę 

Wójta Gminy Krzemieniewo, Panią Dorotę Andrzejewską- Skarbnika Gminy oraz Panią Irenę 

Grobelną- Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu Leszczyńskiego.  

(lista obecności stanowi zał. nr 1 do niniejszego protokołu) 

Następnie Przewodniczący przypomniał o obowiązujących przepisach RODO oraz o tym,  

że sesje są nagrywane, a ich transmisja dostępna jest w Biuletynie Informacji Publicznej na 

stronie urzędu gminy. Przypomniał o konieczności używania mikrofonów. 

Przewodniczący - Mirosław Krysztofiak na podstawie listy obecności poinformował,  

że na ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 15 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. 

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, powitanie wszystkich zgromadzonych. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie Wójta  z pracy w okresie międzysesyjnym.  

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na zbycie akcji Dolnośląskiego Centrum 

Hurtu Rolno-Spożywczego we Wrocławiu. (druk nr 149) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Krzemieniewo na rok 

2020 (druk nr 150) 



7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Krzemieniewo na lata 2020-2025. (druk nr 151) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/36/95 z dnia 6 kwietnia 1995 r.  

w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia „Wielkopolski Ośrodek Kształcenia  

i Studiów Samorządowych w Poznaniu”. (druk nr 152) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Krzemieniewo. 

(druk nr 153) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów stanowiących 

własność Gminy Krzemieniewo na grunty stanowiące własność osób fizycznych.  

(druk nr 154) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na okres powyżej 3 lat.(druk nr 155) 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski i komunikaty. 

14. Zakończenie.  

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący poinformował, że projekt protokołu z XVIII Sesji Rady Gminy 

Krzemieniewo został przesłany wszystkim Radnym na skrzynki poczty elektronicznej oraz był 

udostępniony w Biurze Rady. 

Przewodniczący zapytał radnych, czy mają jakieś uwagi co do przedłożonego protokołu.  

Ponieważ uwag nie wniesiono, Przewodniczący poddał protokół pod głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem protokołu nr XVIII/2020 głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Protokół nr XVIII/2020 został przyjęty jednogłośnie. 

  



Ad.3. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Na początku Wójt – Radosław Sobecki powitał wszystkich zgromadzonych. Następnie została 

wyświetlona prezentacja, która została przygotowana przez Pana Wójta, przedstawiająca 

sprawozdanie międzysesyjne za okres od 11 sierpnia 2020 roku do  

13 września 2020 roku, (prezentacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). Każdy 

ze slajdów został krótko omówiony. 

Prezentacja została podzielona na 4 tematy: 1. Finanse Gminy, 2. Inwestycje, 3.Wydarzenia 

sportowo – promocyjne, 4. Sprawy różne. 

Wójt rozpoczął od kwestii finansów gminy, poinformował, że na konto Gminy wpłynęła kwota 

w wysokości ponad 1,4 mln zł, w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych.  

Wójt wyraził zdanie, że środki te nie zostaną wykorzystane w roku obecnym. O przeznaczeniu 

środków zdecyduje się podczas tworzenia budżetu na rok 2021. Uzyskane środki należy 

wykorzystać do roku 2022. 

Kolejno poinformował, o kwocie dofinansowania, która również wpłynęła na konto urzędu  

w wysokości 71 tys. zł, która to została wykorzystana na przebudowę ul. Leśnej  

w Krzemieniewie. Odbiór inwestycji nastąpi 15 września 2020. 

Na koniec omawiania finansów Wójt poinformował o kwocie spłaty pożyczki, którą Gmina 

zaciągnęła w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznani. 

W sierpniu spłacono 1,4 mln złotych pożyczki. Do spłaty pozostało 2,4 mln zł. 

Następnie Wójt przeszedł do omówienia inwestycji. Poinformował, że zakończono prace 

adaptacyjne pomieszczeń na żłobek w Oporówku. Poinformował również że 21 września do 

żłobka zawitają dzieci. 

Kolejno Wójt omówił wydarzenia sportowe, które miały miejsce na terenie Gminy, 

mianowicie:  

• 22 sierpnia odbył się II otwarty Turniej Molkky w Garzynie przy GCK, w 

turnieju wzięło udział 16 ekip.  

• 27 sierpnia odbył się II nocny Turniej Siatkówki w Garzynie, Turniej 

charytatywny „Gramy dla Piotrusia”, w turniej zaangażowali się Radni Gminy 

Krzemieniewo. Wójt poinformował, że w dalszym ciągu można wspierać 

Piotrusia poprzez uiszczanie datków poprzez portal pomagam.pl 



• 13 września odbył się II Rajd samochodowy „KRZEMKO”, w której Wójt wraz 

z małżonką uczestniczyli jako zawodnicy. Zachęcił do brania udziału  

w wydarzeniu, bowiem dzięki zabawie można sprawdzić swoją wiedzę na temat 

naszej gminy bądź można się dowiedzieć czegoś nowego. Dodatkowo jest to 

świetna promocja dla gminy . 

Kolejno zostały przez Wójta omówione kwestie związane z powszechnym spisem rolnym. 

Poinformował, iż spis jest obowiązkowy i trwa od 1 września 2020 r do 30 listopada 2020 r.. 

Wyjaśnił w jakim celu prowadzony jest spis i jego najważniejsze elementy. Poinformował,  

że w Urzędzie Gminy zostało wyznaczone stanowisko właśnie do celów spisu. Na samym 

końcu Wójt odniósł się również do ceny paliwa gazowego, które od września 2020 r jest tańsze 

o 23 % . Została podpisana nowa umowa z PGNiG. 

Na tym Wójt zakończył swoje sprawozdanie międzysesyjne. 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nie została przedłożona żadna interpelacja, w związku z czym Przewodniczący przeszedł  

do kolejnego punktu obrad. 

Ad.5.  Podjęcie uchwały w sprawie zgody na zbycie akcji Dolnośląskiego Centrum Hurtu 

Rolno-Spożywczego sp. z o.o. we Wrocławiu (druk nr 149) 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Skarbnik rozpoczęła od poinformowania, że projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń poszczególnych komisji. Przypomniała, że Gmina jest właścicielem 100 w/w akcji 

od 1996r..Pomimo posiadania tych akcji od tak dawna, Gmina oraz mieszkańcy gminy nie 

nawiązali istotnych relacji biznesowych, a dywidendy z tego tytułu wynoszą 150 zł rocznie.  

W związku z powyższym nie wpłynie to na dochody budżetu Gminy Krzemieniewo, tak więc 

podjęcie uchwały jest zasadne. Po podjęciu uchwały, Gmina może przystąpić do wszczęcia 

procesu sprzedaży. 

Ponieważ pytań i uwag nie wniesiono, Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o odczytanie 

projektu uchwały. 

Projekt uchwały został odczytany. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 



W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XIX/149/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 14 września 2020 roku,  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie akcji Dolnośląskiego Centrum Hurtu Rolno-

Spożywczego  została jednogłośnie przyjęta i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Krzemieniewo na 

rok 2020. (druk nr 150) 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 

Skarbnik poinformowała o zmianach, które planuje się wprowadzić zgodnie z przedstawionym 

projektem uchwały. Szczegółowe uzasadnienie stanowi załącznik do projektu uchwały. 

Ponieważ radni byli zapoznani z treścią projektu uchwały zrezygnowano z jego odczytu. 

Przewodniczący udzielił głosu radnym. 

Radny Krystian Dutkiewicz wyraził opinię, iż inwestycja w skate park jest droga, niemiej 

uważa że jest „ciekawa i bardzo potrzebna”. 

Wójt odpowiedział, że na etapie planowania budżetu trudno było oszacować koszt.  

Po ogłoszeniu przetargu i wyłonieniu wykonawcy kwota ta będzie podana precyzyjnie 

Radny Piotr Majchrzak zapytał, o umniejszenie kwoty związanej z remontem UG. 

Pani Joanna Nowacka odpowiedziała, że prace zostały wykonane w całości, jednakże prace 

wykonano za mniejszą kwotę, niż koszty przewidziane w kosztorysie. 

Ponieważ więcej pytań i uwag nie wniesiono, Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XIX/150/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 14 września 2020 roku,  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Krzemieniewo na rok 2020  została 

jednogłośnie przyjęta i stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 



Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Krzemieniewo na lata 2020-2025 (druk nr 151) 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany zachodzące w przepływach finansowych tj. jak w 

załączniku nr 1 do projektu uchwały oraz omówiła zmiany zachodzące w wykazie 

przedsięwzięć wieloletnich tj.  załącznik nr 2 do projektu uchwały. 

Ponieważ pytań i uwag nie wniesiono, Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XIX/151/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 14 września 2020 roku,  

w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Krzemieniewo na lata  

2020-2025  została jednogłośnie przyjęta i stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/36/95 z dnia 6 kwietnia  

1995 r., w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia „Wielkopolski Ośrodek Kształcenia  

i Studiów Samorządowych w Poznaniu (druk nr 152) 

Przewodniczący poprosił Wójta o przedstawienie projektu uchwały. 

Wójt poinformował, że projekt uchwały wynika wprost z przepisów prawa. Uchwała wymagała 

aktualizacji. 

Wójt odczytał projekt uchwały. 

Ponieważ pytań i uwag nie wniesiono, Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XIX/152/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 14 września 2020 roku,  

w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/36/95 z dnia 6 kwietnia 1995 r., w sprawie 

przystąpienia do Stowarzyszenia „Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów 

Samorządowych w Poznaniu została jednogłośnie przyjęta i stanowi wraz z uzasadnieniem 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 



Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełnić 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżnienia zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Krzemieniewo.  

(druk nr 153) 

Przewodniczący poprosił Joannę Nowacką– Zastępcę Wójta o zabranie głosu. 

Pani Joanna Nowacka wyjaśniła cel, dla którego wywołuje się podjęcie przedmiotowej 

uchwały. Mianowicie jest ona wynikiem złożenia wniosku przez przedsiębiorcę, a ustawa 

zobowiązuje Gminę, by ta w drodze uchwały określiła wymagania jakie powinien spełnić 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżnienia zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 

Radna Henryka Przybylska zapytała, czy zostanie podana informacja o przedsiębiorcy. 

Wójt odpowiedział, że tak. 

Ponieważ więcej pytań i uwag nie wniesiono, Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XIX/153/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 14 września 2020 roku,  

w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełnić przedsiębiorca ubiegający się  

o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżnienia zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Krzemieniewo została jednogłośnie przyjęta  

i stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Ad.10 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów stanowiących 

własność Gminy Krzemieniewo na grunty stanowiące własność osób fizycznych. 

 (druk nr 154) 

Przewodniczący poprosił Zastępcę Wójta – Joannę Nowacką o zabranie głosu. 

Pani Joanna wyjaśniła, że projekt uchwały wskazuje działkę w Garzynie, o którą Gmina 

zabiegała, w celu poszerzenia terenu przy budynku GCK na tereny rekreacyjno-

wypoczynkowe. 

Projekt uchwały został odczytany. 



Radny Krystian Dutkiewicz zapytał, czy akt notarialny w związku z omówionym projektem 

uchwały został już podpisany. 

Pani Joanna odpowiedziała, że po podjęciu uchwały. 

Ponieważ więcej pytań i uwag nie wniesiono, Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XIX/154/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 14 września 2020 roku,  

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów stanowiących własność Gminy 

Krzemieniewo na grunty stanowiące własność osób fizycznych  została jednogłośnie 

przyjęta i stanowi wraz z uzasadnieniem załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości na okres powyżej 3 lat. (druk nr 155) 

Przewodniczący poprosił Zastępcę Wójta – Joannę Nowacką o zabranie głosu. 

Na wstępie Pani Joanna wyjaśniła, że projekt uchwały został omówiony podczas posiedzeń 

komisji, a następnie wyjaśniła, że do Urzędu Gminy wystąpił dotychczasowy dzierżawca 

działki oznaczonej geodezyjnie nr 1054 z wnioskiem o możliwość dalszej dzierżawy.  

Ustawa o gospodarce nieruchomościami zobowiązuje do podjęcia uchwały w związku z 

wyrażeniem zgody. 

Następnie odczytała projekt uchwały 

Ponieważ pytań i uwag nie wniesiono, Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 15obecnych radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało – 15, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uchwała Nr XIX/155/2020 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 14 września 2020 roku,  

w sprawie wyrażenia zgody wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na okres powyżej 3 lat została jednogłośnie przyjęta i stanowi wraz z 

uzasadnieniem załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 



Ad.12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Ponieważ nie złożono żadnej interpelacji ani zapytania Przewodniczący przeszedł do 

następnego punktu posiedzenia. 

Ad.13. Wolne wnioski i komunikaty. 

Przewodniczący zaprosił do zabrania głosu. 

Głos zabrała Pani Irena Grobelna – Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Leszczyńskiego,  

która to w imieniu Zespołu Szkół w Garzynie, złożyła podziękowania za wykonanie 

termomodernizacji budynku, dzięki któremu budynek poza zyskaniem lepszej efektywności  

w postaci ciepła, zyskał również na wyglądzie. 

Radny Krystian Dutkiewicz zapytał w imieniu mieszkańców Garzyna, czy w związku z 

remontem drogi krajowej nr 12 planuje się wykonanie przejścia dla pieszych w obrębie boiska. 

Wójt odpowiedział, że sprawdzi dokumentację projektową, po czym informacja zostanie 

udzielona Radnemu. 

Radna Henryka Przybylska zapytała, czy w związku z poszerzeniem drogi również powstanie 

przejście dla pieszych w Hersztupowie przy drodze krajowej. 

Wójt odpowiedział, że zwróci się do Generalnej Dyrekcji Dróg. 

Radny Piotr Majchrzak w nawiązaniu do dróg powiatowych zgłosił potrzebę usunięcia drzewa, 

które stwarza zagrożenie na odcinku Lubonia – Mierzejewo. 

Wójt odpowiedział, że stosowne zadania zostaną podjęte, bowiem Zarząd Dróg Powiatowych 

jest poinformowany. 

Pani Irena Grobelna zapewniła, że usuwanie drzew stwarzających zagrożenie jest 

systematycznie wykonywane. 

Radna Henryka Przybylska zapytała o przynależność rowu wzdłuż drogi w Starym Belęcinie. 

Wójt odpowiedział, że jest to droga gminna więc rów również. 

Wywiązała się dyskusja. 

Radny Marcin Kmieć zapytał o plany w związku z zagospodarowaniem ul. Kasztanowej  

w Garzynie. 



Wójt odpowiedział, że mieszkańcy zgłosili potrzebę poprawy krawężników. Z drugiej strony 

ulicy planuje się wyprostowanie chodnika, by tworzył on bezpośredni ciąg pieszy wzdłuż ulicy 

Kasztanowej 

Ad.14. Zakończenie. 

Z powodu wyczerpania porządku obrad Przewodniczący podziękował wszystkim 

zgromadzonym za uczestnictwo i tym samym zakończył obrady XIX Sesji Rady Gminy 

Krzemieniewo. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:     Przewodniczący: 

/-/Ewelina Jurij     /-/ Mirosław Krysztofiak 

 

 

 

 

 


